
DAGSORDEN 
 

Bestyrelsesmøde Børnehuset 
 
17.06.2025 
17:00 – 19:00 
Deltagere; René, Emma, Julie, Louise, Kristina, Mette, Lars, Anitta. 
Afbud;  
 
 
 

17:00 – 17:20 Siden sidst 
 
Børnetal 
Tallet er fortsat højt henover året, og vi forventer det 
samme som sidste år. Når vi kommer tættere på 
efteråret og antallet af børn stiger på mellemstuerne 
sætter vi flere voksne på stuerne. 
 
Høringssvar 
Der er ikke noget der umiddelbart har konsekvens for 
os, så vi vurderer at vi ikke vil lave et høringssvar.  
 
Budget 
Sidste år kom vi ud med et lille overskud, og vi 
forventer det samme for indeværende år.  
 
Tilsyn 
Tilbagemelding på uanmeldt pædagogisk tilsyn fra 
6.juni.  
Bestyrelsen orienteres om fokuspunkterne, og hvordan 
vi vil arbejde videre med dette.  
Fokus skal fortsat være på spørgeteknik til børnenes frie 
lege, og hvordan vi understøtter deres læring igennem 
leg og sprog. 
I garderoberne skal vi være opmærksom på børnenes 
selvhjulpenhed. 
 
Pædagogisk dag  
Opsummering heraf og et øget fokus på visualiseringen 
af vores arbejde med læreplanstemaerne. Stuerne 
anvender visuelle plancher, som skal være med til at 
skærpe forældrenes opmærksomhed herpå. Forældre 
må meget gerne være opmærksom på det punkt der er 
omkring sammenhængen mellem børnehave og hjem, 
og hvordan forældrene kan hjælpe til. 
 
 
Gennemgang af forventninger og opgaver som 
bestyrelse 
Gennemgang af mapperne og underskrift af 
tavshedserklæringer.  
Vi ønsker et godt samarbejde med forældrene i 
bestyrelsen og opfordrer til at bidrage med punkter til 
dagsordenen.  

 



Herundr også en opmærksomhed på, at få 
kommunikeret ud til resten af forældregruppen med 
hvad bestyrelsen er optaget af. 
Julie står for kontakten til svanen.  
René vil gerne lave samlet skriv til hele husets forældre 
omkring hvad der er blevet drøftet på de enkelte 
bestyrelsesmøder.  
 

17:20 – 18:00 Evaluering af tidligere arrangementer/ 
Planlægning af kommende arrangementer 
 
Evaluering af forældremødet 
Godt med det fælles og at gå på hver sin stue 
efterfølgende.  
Rigtig godt med dilemma kort på stuen.  
Prioritere det nære på stuerne og mindre det store i 
plenum. 
Præsentationsrunde på stuen af hvem er forældre til 
hvem er rigtig godt.  
Datoer der er fastlagt må gerne meddeles ud så hurtigt 
som muligt, så forældrene kan få noteret det i 
kalenderen. Gerne med en opmærksomhed på de 
datoer der kommer efter at årshjulet er meldt ud. 
Opfordre Svanen til at meddele noget før ud med 
arrangementer i huset, så nye forældre kan blive gjort 
opmærksom herpå.  
 
Evaluering af karneval 
Forældrene oplever, at børnene går meget op i det.  
For meget kø til ballon manden. 
Børnene er meget trætte når de kommer ind på 
pladsen.  
Fint med opstarten med taler og startskuddet. 
Forældrene oplever, at børnene ikke behøver ret meget 
underholdning, når bare der er musik og en scene de 
må danse på, så er de glade.  
 
 
Planlægning af arbejdsdag 5.september – herunder 
kommunikationen til resten af huset. Hvordan sikre vi 
så stor en opbakning som muligt? 
Bestyrelsen vælger at flytte datoen til 14/9 kl. 9-12, 
grundet at det falder sammen med afslutningen af Stine 
Rex løbet nede i byen. Line står for at lave fysisk opslag 
og bestyrelsen står for planlægningen hertil.  
Huset står for at lave liste med opgaver og hvad der 
skal bruges af materialer. 
Stuerne opfordrer også forældre ved at skrive det på 
månedsplanen.  
René laver et motiveret skriv til forældrene for at sikre 
så meget opbakning som muligt. 
 
  

 

18:00 – 18:50 Drøftelse 
 
Pædagogiske principper 
 

 



Anitta orienterer om arbejdet med pædagogiske 
principper. 
Der gives en kort udgave af hvordan principper skal 
forstås og kan stilles op.  
Forældrene opfodres yderligere til at gå på FOLA.dk for 
at søge mere inspiration. 
 

18:50– 19:00 Næste møde og evt. 
 
Dato for næste bestyrelsesmøde 
De næste tre bestyrelsesmøder ligger på følgende 
datoer;  

- 8/9 kl. 17-19 
- 24/11 kl. 17-19 
- 23/2 kl. 17-19 

 
Billeder af de nye bestyrelsesmedlemmer hænger 
på tavlen ved hovedindgangen. Man mp ikke tøve 
med at tag fat i dem, hvis man har brug for 
sparring eller punkter der bør tages på et 
bestyrelsesmøde. Find dem på Aula.  

 

 


